
Hej alla BiG-fans! 

 

Här kommer en rapport om läget i vår förening och vad som händer på 

detaljplanefronten. 

 

Studiecirkeln för 7 deltagare har just avslutats. Den har letts av Eva Westberg, Bosse 

och Carola Lidén. En hel del intressanta synpunkter och diskussionsämnen framkom 

under cirkelns gång. Sammanfattningsvis kan man konstatera att när vi fått 

godkännande av kommunen på en detaljplan är det dags att ta upp alla de 

diskussioner som vi hade alldeles i början. Hur vill vi ha vårt kollektivboende. Tråkigt 

att detaljplanearbetet drar ut på tiden. 

 

Några ljuspunkter finns. Sveafastigheter bostad är alltjämt positiva till projektet. Gå 

gärna in på deras hemsida, www.sveafastigheterbostad.se, där vårt projekt 

redovisas. 

1. Den arkeologiska undersökningen är avslutad. Inga fynd hittades. 

2. De utredningar som kvarstår är geoteknisk undersökning, uppdatering av 

dagvattenutredningen och kulturmiljöananlysen. 

3. När detta är klart är nästa punkt i arbetet en granskning av planen 

förhoppningsvis i vår. 

Om ni går in på Sveafastigheters hemsida har de angett tilltänkt byggstart till 2025. 

Den som lever får se. 

 

Hoppas ni håller ut! 

Ingrid Ekstedt 


